
Tweede instantie PPN van AB 
 

AB heeft met belangstelling kennisgenomen van de reactie van het college op de inbreng van de 
eerste instantie op de voorliggende PPN. Dat geldt ook voor de inbreng van de andere partijen, 
waarop ik tegelijkertijd per onderwerp zal ingaan. 
 
Het Financieel beleid 

Het financieel beleid is de ruggengraat voor het toekomstig beleid. De meeste partijen, waaronder 
AB willen echter niet over de verkiezingen heen regeren. Wel is AB van mening dat er tijdig 
voorbereidingen getroffen moeten worden om eventuele maatregelen effect te laten hebben voor 
2016 en 2017. Dit zullen dan echter maatregelen moeten zijn die raad breed gedragen worden. 
Een raadswerkgroep zou dit kunnen voorbereiden en AB zal hier constructief aan meewerken. 
Voor ideeën waarover zou U nog eens de alternatieve begroting van AB van 2012 er op na kunnen 
lezen. 
 
Dat AB in zijn eerste instantie het onverantwoorde financieel beleid van dit en het vorige college en 
coalitie zo aan de kaak gesteld heeft, zullen echte deskundigen niet verwonderd hebben. 
Het beleid in 2006, toen AB inderdaad deel uit maakten van de coalitie, was inderdaad anders. Dat 
beleid was toen boter bij de vis en niet graaien in de spaarpot. Dus heel simpel een OZB beleid dat 
paste bij de uitgaven. 
AB is wel benieuwd wat de overkant hier van zegt? 
Dan de opmerking dat het in de hoek van AB opvallend stil was bij de verbetering van de financiële 
situatie van de reserves in het verleden, slaat alles. AB heeft zelfs voor 2012 een alternatieve 
begroting ingediend met een groot aantal verbeterpunten, Maar nog college of coalitie schonken 
daar aandacht aan. Ik heb dit toen zelfs onderbouwd met de opmerking dat de PGB en VVD liever 
naar de glimlach van Marjan kijken dan naar de financiële situatie van Oisterwijk. 
Verder moet het U toch opgevallen zijn dat ze in de commissie AZ maar wat blij zijn dat een lid van 
AB steeds als eerst het woord krijgt over financiële onderwerpen, zo dat de rest zich hierbij kan 
aansluiten. 
Voorzitter een Kaasschaafmethode heeft alleen maar zin als die tijdig wordt ingezet en daarvoor 
heeft AB in 2009 al gepleit, nu heeft die methode geen zin meer. 
AB blijft van mening dat met ruimere reserves, waar AB steeds voor gepleit heeft, veel voorzieningen 
in stand gehouden hadden kunnen worden tot na de crisis. Nu zijn we aan het afbreken wat onze 
gemeenschap jaren heeft opgebouwd. 
Voorzitter, hoe zou deze PPN er uit gezien hebben als U wel € 5 milj. Ter beschikking had uit de 
reserves, zoals U het al jaren gedaan hebt? 

U geeft aan dat het exploitatietekort van den Boogaard niet afgelost kan worden met een afschrijving 
van maatschappelijk nut, waarom kon dit bij de Tilliander dan wel en wist de wethouder dit dat al bij 
de informatieavond in den Boogaard met het bestuur in dit voorjaar? 

Oisterwijk schoon en groen. 
U geeft aan dat de plannen voor 2112 zijn uitgevoerd. De bewoners van de Beukendreef en de 
prinsessen straten, zullen daar anders over denken, omdat zij in 2011 na opening van de Coppele, dit 



al aangekaart hebben. Een ding is duidelijk d actie “mooi Oisterwijk” op de site van AB is nog steeds 
broodnodig. 
 
De andere rol van de gemeente. 
Het gemak waarmee het college taken en verantwoordelijkheden afschuift naar de burger baart AB 
zorg. AB is het daarom eens met het CDA en indirect ook met PrO dat je eerst moet inventariseren 
voordat je hier toe over gaat. 
 
Wat de sociale bezuinigen betreft val op dat er veel PM posten staan vermeld. Ook wordt voor 2017 
een post van € 100.000 ingeboekt door niet langer regionaal leerlingenvervoer aan te bieden. 
AB Wil over die post absoluut geen uitspraak doen; Dat is iets voor de volgende coalitie. 
AB deelt de zorg van het CDA dat er een te groot beroep wordt gedaan op de vrijwilligers. Wij zijn het 
echter niet eens met Pro dat het inovatiefonds onbeperkt moet worden begroot. Dat zal eerst nog 
maar een moeten worden aangetoond. 
AB en PGB wijzen er op dat de commissie inwonerszaken een paar keer zal worden bijgepraat over 
die decentralisatie, zoals de wethouder beloofd heeft. 
Wat de discussie over de basisvoorzieningen delen wij het standpunt van de VVD. 

Voorzitter, Het college doet in de PPN een paar opmerkelijke suggesties, die een aantal brede 
scholen betreffen. Zo stelt U als mogelijke bezuinigingsmaatregel voor de jaren 2016 en 17 voor, om 
het wijkcentrum de Waterhoef onder te brengen in de Tovervogel en de openbare basisschool de 
Bienekebolders bij de Vonder naast mogelijk de bibliotheek. De raad heeft toen aan de hand van de 
toen verstrekte gegevens toen juist niet in de brede school onder te brengen. 
Om sluiting van wijkcentrum de waterhoef te voorkomen zullen wij een amendement indienen en 
wat de Bienekebolders betreft lekker laten zitten waar ze nu zitten.  
Duidelijk is wel dat de bevolkingsprognose voor Moergestel blijkbaar een zelfde vluggertje is geweest 
als het verkeersonderzoek. Scoren was het device! Het is triest dit nu te moeten vaststellen als zelfs 
die brede school in Moergestel nog niet eens helemaal is opgeleverd. Bij de Bunders zal het niet 
anders zijn en dan hebben we het nog niet over die gymzaal, die nu eigenlijk een sporthal had 
moeten zijn op den Donk. Weg miljoenen! 

Ook wil AB graag van het college weten of het. Vooruitlopend op de discussie over de toekomst van 
SPO, zijn voorstel wil handhaven om voortaan het peuterspeelzaalwerk te beperken tot de 
doelgroepkinderen.  
 

Ruimtelijke ordening 
AB is blij dat het college nu werk maakt van het verbeteren van de RO processen van een negatieve 
naar een proactieve aanpak en wij steunen daarom het initiatief in deze van de VVD. 
AB vraagt zich wel af of Oisterwijk dit zelf allemaal wel kan en dan wijzen wij vooral op de 
ontwikkeling van KVL. Weliswaar zijn de lasten door de overname van de provincie voor een flink 
deel afgenomen, maar de wijziging van het risicoprofiel van de rest baart ons toch nog grote zorgen. 
 

Volkshuisvesting 



Op dit punt zijn wij het eens met de PGB en pleiten wij er ook voor om initiatieven uit de bevolking 
serieus te nemen en uit te gaan van de toegevoegde waarden voor de woningbehoefte die een 
project heeft in plaats dan dit alleen maar te spiegelen aan regionale afspraken. 
Uiteraard moeten afspraken worden nagekomen, maar die moeten wel maatwerk voor Oisterwijk 
opleveren. 
 

Natuur en Milieu 
 
het valt op dat hier AB en Pro op de zelfde lijn zitten, alleen zet Pro de groene zonnebril op en AB die 
van een breed perspectief. Met andere woorden AB kijkt naar de balans tussen samenleving en 
natuur. Bij het raadswerk bezoek van afgelopen zaterdag is wel duidelijk geworden hoe de kaarten 
liggen. De directeur van Natuurmonumenten gaf aan dat er betonharde afspraken zijn gemaakt met 
het college. Hoe zit het nou college of heeft de raad ook nog iets te zeggen? 
 

Samen bouwen aan perspectief 
 

Het valt op dat het college en Pro er nu pas achter komen dat het allemaal slimmer en beter moet, 
·iets wat AB al jaren roept met haar verkiezingsslogan “omdat het beter kan” 
helaas valt het college een stukje verder in zijn betoog weer terug op de oude cultuur door aan te 
geven dat de bedrijfsvoering op orde is.  
Voorzitter, is die stuurgroep van BING dan voor Jan Joker bezig? 
 

Regionale samenwerking. 

Regionale samenwerking heeft volgens AB alleen maar zin als we er beter van worden en mag dus 
geen doel op zich zijn. Voor AB is kwaliteit verbetering het belangrijkst en dan de Fte-winst. 

Regionale samenwerking is daarom ook een middel om de door BING onderzochte problemen in 
Oisterwijk aan te pakken. 

Veiligheid 

Ook op dit onderwerp zijn AB en Pro weer eensgezind. 

College 
De opmerking dat het woord gastwethouder misplaatst zou zijn bestrijden wij. Hier zat tegen hen 
persoonlijk geen enkel beoordeling bij. Het feit dat AB voor beiden gestemd heeft bij hun benoeming 
en met hen als eerste een rondgang door de omgeving hebbe gemaakt zegt alles. 
Gastdocent of gastspreker heeft toch ook niks denigrerends in zich? 
 

Om vrolijk te eindigen: AB steunt de lofzang op de organisatoren van Oisterwijk 800 en wij hopen dat 
12 juni een mooie dag wordt, die Oisterwijk op de kaart zet. 
Verder wensen wij nu onze burgemeester een voorspoedig herstel en beterschap 



Tot zover in tweede instantie 

 

 


